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                                                         Protokół Nr XII/2015 
z sesji Rady Powiatu w Oławie 

odbytej w dniu 28 października 2015 r. 
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie 

 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu Józef Hołyński o godzinie  13:00 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 17 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości zaproszonych 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
W sesji uczestniczyli: 

- burmistrzowie i wójtowie gmin wchodzących w skład powiatu oławskiego, 
- sekretarz powiatu oławskiego, 
- naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Oławie. 
- kierownicy jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Oławie, 
- dyrektorzy placówek oświatowych powiatu oławskiego, 
- Stypendyści Prezesa Rady Ministrów. 

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński przypomniał, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

przedstawia się  następująco: 
 

 
I. Informacja na temat  porządku obrad. 
II. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z  30 września br. 
III. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015. 
IV. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  Sesji. 
V. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1/    w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2015, 
            2/  zmieniająca uchwalę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu     

Oławskiego, 
3/   w sprawie Programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami   pozarządowymi   

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016, 
4/    w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości hipotekami, 

         5/  zmieniająca uchwałę Nr VII/53/2011 Rady Powiatu w Oławie z dnia 27 kwietnia                   
2011 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na inwestycje z zakresu ochrony 
środowiska, 

6/   w sprawie ustalenia na rok 2016 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu, 

7/  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek  ogólnodostępnych 
działających na terenie powiatu oławskiego.   

    VI.   Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Oławie, 
członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, skarbnika Powiatu, kierowników 
jednostek organizacyjnych powiatu oławskiego oraz osób wydających decyzje 
administracyjne w imieniu Starosty, według stanu na dzień 31 grudnia 2014 r., 
przedstawione przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Oławie oraz Starostę 
Oławskiego.  

      VII.    Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 
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Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń wnioskował, o zmianę porządku obrad poprzez 

wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały – w sprawie zabezpieczenia w budżecie Powiatu 

Oławskiego na 2016 r. środków finansowych na realizację inwestycji drogowej. 

Z uwagi na brak innych uwag, przystąpiono do głosowania nad zmianą w porządku obrad. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek. 

W dalszej kolejności głos został udzielony Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Małgorzacie Łagowskiej, która przedstawiła Stypendystów Prezesa Rady Ministrów.  

Przewodniczący Rady wraz ze Starostą Oławskim wręczyli nagrody i gratulacje. 

Po uroczystym wręczeniu przewodniczący Rady ogłosił 3 min. przerwę. 

Po przerwie przewodniczący Rady wznowił obrady przystępując do dalszej realizacji porządku 
obrad. 

 

Ad II 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z 30 września br. 
 

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad III 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia tut. Starostwa Małgorzata Łagowska 

przedstawiła informację /załącznik nr 3/. 

Radny Robert Padula poprosił o uzupełnienie informacji dotyczącej podpisania porozumienia,                 

ze związkiem piłki ręcznej w Zespole Szkół w Jelczu- Laskowicach, na prowadzenie ośrodka 
szkolenia młodzieży. 

Małgorzata Łagowska potwierdziła, że 27 października zostało podpisanie porozumienie 

dzięki któremu będzie możliwość realizacji wielu ciekawych zamierzeń. 

 

Ad IV 

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  
Sesji. 

Starosta Zdzisław Brezdeń przedstawił powyższą informację /załącznik nr 4/. 

Radny Przemysław Pawłowicz poruszył temat drogi w Jakubowicach, a mianowicie zwrócił się 

do Zarządu Powiatu w kwestii uregulowania i zakończenia sprawy w powyższym zakresie. 

Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przekazał, że Zarząd Powiatu szczegółowo nie zajmował 

się powyższą sprawą, natomiast problem przy wspólnej współpracy z gminą zostanie rozwiązany. 

Wiceprzewodnicząca Rady Maria Polakowska odniosła się do realizacji zadania pn. „ Budowa 

Powiatowego Centrum Edukacyjno- Rewalidacyjnego z Zespołem Szkół Specjalnych w Oławie”, 
następnie poprosiła o wyjaśnienie zapisu cyt. : „Różnica obu wartości, wskazuje więc zwiększenie 
wykonania zakresu rzeczowego prac, o wartości odpowiednio: 1 073 245,08 zł. netto/7 920 135,56 
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zł. brutto”. 

Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń poinformował, że pewne prace zostały przyśpieszone                    

z uwagi na możliwość pozyskania środków/ dotacji z ministerstwa sportu na budowę sali 
gimnastycznej, która jest jednym z elementów całego naszego założenia. 

Z uwagi na brak dalszych pytań i uwag, przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę. 

Po przerwie przewodniczący Rady wznowił obrady przystępując do dalszej realizacji porządku 
obrad. 

 

Ad 5  

 
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały: 
 

1/ w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2015. 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XII/59/2015  /załącznik nr 5/  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2015. 
 
 
2/ zmieniająca uchwalę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu     
Oławskiego. 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XII/60/2015  /załącznik nr 6/   
zmieniającą uchwalę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Oławskiego. 

3/ w sprawie Programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016 

Wicestarosta Powiatu Oławskiego Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz                          

z uzasadnieniem.  
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XII/61/2015  /załącznik nr 7/   
w sprawie Programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami pozarządowymi   oraz  
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. 
 
4/ w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości hipotekami. 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XII/62/2015  /załącznik nr 8/ 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości hipotekami. 
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 5/  zmieniająca uchwałę Nr VII/53/2011 Rady Powiatu w Oławie z dnia 27 kwietnia   2011 r.  

      w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na inwestycje z zakresu ochrony środowiska. 
 

Wicestarosta Powiatu Oławskiego Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz                          

z uzasadnieniem i autopoprawką.  
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz 
z autopoprawką. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XII/63/2015  /załącznik nr 9/   
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości hipotekami. 

6/ w sprawie ustalenia na rok 2016 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu. 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XII/64/2015 /załącznik                    
nr 10/ w sprawie ustalenia na rok 2016 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
 
7/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek  ogólnodostępnych 

   działających na terenie powiatu oławskiego. 

 

Wicestarosta Powiatu Oławskiego Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz                          

z uzasadnieniem. 
 

Radny Przemysław Pawłowicz przekazał, że nie poprze przedmiotowego projektu uchwały, 

wyjaśniając, że projekt uchwały w takim kształcie jest niebezpieczny, stwarza zagrożenie dla życia                        

i zdrowia szczególnie dla mieszkańców Jelcza- Laskowic pozbawiając funkcjonowania apteki 

całodobowej. Radny nie widzi powodu pozbawiania mieszkańców Jelcza- Laskowic dostępu do leków. 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński wyjaśnił, że apteka całodobowa                                             

w  Jelczu- Laskowicach nie funkcjonuje ze względu na decyzję, jaką podjęli w tej sprawie, władze 

samorządowe tego terenu. 

Radny Przemysław Pawłowicz przekazał, że wyżej przytoczony argument nie jest znaczącym 

argumentem  w mniemaniu radnego apelując tym samym o rozwagę w omawianej sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Dudkowski przypomniał, że omawiana sprawa jest mu znana jako 

przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej w poprzedniej kadencji. 

Właściciele aptek z Jelcza- Laskowic byli zdania, że należy znieść obowiązek prowadzenia aptek 

całodobowo z uwagi na brak ruchu, zainteresowania mieszkańców. Ponadto nikt do obecnej chwili nie 

zgłaszał problemu wynikającego z braku dostępu do leków w godz. nocnych. 

Radny Przemysław Pawłowicz podtrzymywał swoje stanowisko. 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński przekazał, że nocna i świąteczna pomoc w Jelczu- 

Laskowicach nie zdała egzaminu z uwagi na brak apteki całodobowej. Przewodniczący nadmienił, że jest 
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zdziwiony stanowiskiem przedmówcy, gdyż przedmiotowa sprawa była również omawiana na  Radzie 

Społecznej ZOZ na której radny Przemysław Pawłowicz prezentował odmienne stanowisko- był za 

utrzymaniem w Jelczu- Laskowicach niezdrowej działalności, natomiast w chwili obecnej namawia 

radnych Rady Powiatu do nie podejmowania powyższej uchwały. Rada Powiatu ma wręcz obowiązek 

podjąć uchwałę, ponieważ, czy dane apteki będą funkcjonowały leży w kompetencji burmistrza, który 

wyraził pozytywną opinię. 

Radna Marzena Szóstak nadmieniła, że w przypadku nagłej potrzeby zrealizowania pilnej recepty 

każda apteka zobowiązała się do udostępnienia numeru telefonu do kierownika przychodni. Ponadto 

radna potwierdziła, że nie ma sygnału ze strony mieszkańców Jelcza- Laskowic, żeby była potrzeba 

funkcjonowania apteki po godz. 21-22. 

Radny Przemysław Pawłowicz odniósł się do posiedzenia Rady Społecznej ZOZ, przekazując, że 

głosował „przeciw” likwidacji działalności medycznej. Radny przypomniał, że apelował o umieszczenie                             

w podanych rozkładach stanowiących załącznik do niniejszej uchwały - pracę aptek w godz. nocnych                  

w Jelczu- Laskowicach. 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński poinformował, że jest to niemożliwe, następnie                       

z uwagi na brak dalszych pytań i uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Powiatu w obecności 18 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XII/65/2015 /załącznik                  

nr 11/, zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek  ogólnodostępnych 

działających na  terenie powiatu oławskiego, przy 16 glosach „za”, 1 glosie „przeciw”, 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

8/ w sprawie zabezpieczenia w budżecie Powiatu Oławskiego na 2016 r. środków 
finansowych na realizację inwestycji drogowej. 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XII/66/2015 /załącznik                    
nr 12/ w sprawie zabezpieczenia w budżecie Powiatu Oławskiego na 2016 r. środków finansowych 
na realizację inwestycji drogowej. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 
 
Ad VI 

 Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Oławie, 
członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, skarbnika Powiatu, kierowników 
jednostek organizacyjnych powiatu oławskiego oraz osób wydających decyzje 
administracyjne w imieniu Starosty, według stanu na dzień 31 grudnia 2014 r., 
przedstawione przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Oławie oraz Starostę 
Oławskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński odczytał pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego 

dotyczące analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu Oławskiego /załącznik nr 13/. 



6 

Następnie przewodniczący przekazał cyt.: „Muszę poinformować jeszcze, mam obowiązek poinformować 

jeszcze Radę Powiatu, iż radna Pani Marzena Szóstak – wyszła szkoda, że jej nie ma, od wielu lat nie 

przedstawia w swoim oświadczeniu majątkowym wysokości dochodów osiągniętych z tytułu prowadzonej 

działalności gospodarczej, a także wielokrotnie  nie przedstawia obowiązkowego dokumentu PIT. Wobec 

powyższego mając to na uwadze 28 lipca 2015 r. zwróciłem się do Pani Marzeny Szóstak o uzupełnienie 

poprzez złożenie korekty oświadczenia majątkowego, czego Pani radna Marzena Szóstak nie uczyniła, 

wobec powyższego mając na uwadze, iż jest to mój ustawowy obowiązek 20 sierpnia 2015 r. zwróciłem 

się do dyrektora Urzędu Skarbowego we Wrocławiu informując go o tej sytuacji i do tej chwili póki co nie 

mamy żadnej odpowiedzi, to tyle z mojej strony”.   

Głos został udzielony Staroście Oławskiemu, który przedstawił informację w sprawie oświadczeń 

majątkowych członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, skarbnika Powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu oławskiego oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty, 

według stanu na dzień 31 grudnia 2014 r. /załącznik nr 14/. 

Ad VII 
 

                         Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosił radny Michał Rado, który zapytał jaki był sens remontować drogę                     

w Bystrzycy skoro ma zostać w listopadzie wznowiony ruch samochodów ciężarowych?  
 

Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przekazał, że kwestie związane z oznakowaniem                                 

i wprowadzeniem do ruchu pojazdów ciężarowych są jeszcze na etapie dyskusji i zostaną                           
w najbliższym czasie podjęte. 
 

Radny Michał Rado podkreślił, że poprzez wznowienie ruchu samochodów ciężarowych stan 

nawierzchni powróci do stanu przed remontem. 
 

Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń poinformował, że temat jest otwarty, sytuacja jest stale 

analizowana dodając, że jest to ważna droga publiczna otwarta dla wszystkich. Następnie starosta 
zaprosił radnych, mieszkańców, szkoły na uroczystości z okazji 97 rocznicy odzyskania 
niepodległości  w dniu 11 listopada br. – odczytano program uroczystości. 
 
 
Z uwagi na wyczerpanie zagadnień przewidzianych w porządku obrad przewodniczący Rady 
Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz. 15:35  zamknął dwunaste 
posiedzenie Sesji.   
 

Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                                                                                                               Józef Hołyński 
Protokołowała: 
Natalia Borecka             


